
Bærum kommune
post@barum.kommune.no Bekkestua, 16. desember 2024

Høringssvar Temaplan frivillighet
Vi viser til utsendt varsel og høringsutkast med svarfrist 17. desember 2024.

Naturvernforbundet er positiv til temaplanen og kommunen fortjener ros for å vektlegge betydningen
av frivillig arbeid.

Våre innspill

Vi savner mer omtale av frivillig arbeid innenfor naturvern. Eksempelvis kan det nevnes at
Naturvernforbundet, med sine rundt 2000 medlemmer, har et samarbeid med kommunen for å
bremse spredningen av skadelige fremmedarter som kjempebjørnekjeks, edelgran og kanadagullris.
Andre organisasjoner, som for eksempel Bærum Elveforum, Birdlife og Botanisk Forening, gjør også
et viktig frivillig arbeid for naturen i Bærum. Vi synes dette området er litt glemt i temaplanen, og
mener det fortjener å få mer omtale.

De frivillige organisasjonene er mange og mangfoldige. Noen ville kunne ha nytte av hjelp fra
kommunen til ting som enkel datastøtte, mulighet til å få tatt en utskrift, og lignende. Denne type
“infrastrukturhjelp” behøver ikke å bli veldig kostbar for kommunen, men kunne gjort arbeidet enklere
for en del frivillige organisasjoner.

Frivillighet lønner seg, også for kommunen! Ved å ha ansatte i kommunen som stimulerer og støtter
opp om frivillige organisasjoner, blir effekten sannsynligvis mangedoblet i forhold til kostnaden ved å
ansette en person.

Vennlig hilsen
Naturvernforbundet i Bærum

Kari Balke Øiseth (sign.) Halvor Igesund (sign.)
styreleder styremedlem

Naturvernforbundet i Bærum
Web: https://naturvernforbundet.no/osloogakershus/lokallag/baerum/
E-post: baerum@naturvernforbundet.no

https://naturvernforbundet.no/osloogakershus/lokallag/baerum/
mailto:baerum@naturvernforbundet.no

